
   
 
 

Request for Proposal / Demande de soumission: ISED189491 

Page 1 of 1 
 

 

QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 
002 

 
This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic 

Development Canada RFP # ISED189491. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN 
UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant 
la demande d’Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDP #ISED189491. TOUTE 

LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT. 
 
 

**Version française ci-dessous** 
 

 
Question No. 6: 
Is it really intended that the bidder is required to use a recognized Canadian academic credentials 
assessment service for degrees issued by major US or UK universities such as Stanford, Northwestern 
and Oxford? If so, please explain the rationale for this requirement. 
 
Answer No. 6: 
This requirement has been removed. See RFP amendment 002. 
 
 

***English Version Above*** 
 
 
Question No. 6: 
Est-il vraiment prévu que le soumissionnaire utilise un service d'évaluation des diplômes d’études 
canadien reconnu pour les diplômes délivrés par les universités major américaines ou britanniques telles 
que Stanford, Northwestern et Oxford? Dans l'affirmative, veuillez expliquer les raisons de cette exigence. 
 
Réponse No. 6: 
Cette exigence a été supprimée. Voir la modification à la DDS 002. 


